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Horen, zien en schrijven 
Beste lezers 

Vlakaf wenst al zijn lezers het allerbeste voor 2024. 

Om inspiratie op te doen voor deze nieuwjaarswens, hebben we er 
even onze wensen van twee jaar geleden bijgehaald. Naar aanleiding 
van het einde van de coronapandemie en van het ergste deel van de 
werken, schreven we dit: 
Hoog tijd dus om van Hansbeke weer een bruisend dorp te maken, 
om alle activiteiten weer volop op te starten: kermisactiviteiten die 
naam waardig, toneelvoorstellingen, optredens, het verenigingsleven 
dat terug op volle gang komt, Tuupetegoare dat ons weer kan 
verrassen met meer dan twee personen rond de tafel, … 
Al onze wensen zijn uitgekomen, als dat niet hoopgevend is. 

Met veel hoop formuleren we dus nieuwe wensen. 
En dit jaar laten we ons inspireren door het verkeer… We wensen de 
Hansbekenaren vooreerst veel treinen toe. Het aanbod is recent 
drastisch gedaald in de spitsuren. Tijdelijk, zo werd beloofd. Wel wij 
hopen van ganser harte dat het inderdaad tijdelijk is en dat onze 
bestuurders al hun invloed aanwenden om aan de bevolking te laten 
weten hoe lang voorzien is dat de werken zullen duren (als ‘gewone’ 
Hansbekenaar krijg je geen antwoord op deze eenvoudige vraag). En 
natuurlijk moeten diezelfde mensen erop toezien dat het aanbod na 
de werken minstens terug op het peil van vorig jaar gebracht wordt. 

Onze tweede wens betreft een aanslepend probleem na het sluiten 
van de overweg en het aanleggen van de Reisduiftunnel. We wensen 
dat er in 2024 eindelijk werk gemaakt wordt van een goede 
bewegwijzering. We wensen dat het voor alle weggebruikers 
(voetgangers, fietsers, wagens, paarden, en zeker ook de reizigers 
van De Lijn …) eindelijk duidelijk wordt hoe ze in ons dorp geraken of 
hoe ze de omliggende dorpen bereiken (of eenvoudig hoe ze aan de 
overkant van de spoorweg komen). En dit vanuit alle invalswegen naar 
Hansbeke! 

De redactie 
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Net voor de kerstvakantie werd de fantastische muurschildering in de tunnel onder het station van Hansbeke 
feestelijk ingehuldigd door Tuupetegoare, in aanwezigheid van de kunstenaar Koen Degroote en half Hansbeke. 
Het oorspronkelijke idee voor aankleding van de tunnel kwam van Koen zelf, die het voorlegde aan de stad 
Deinze. Daar wilde men toch eerst even bij Afrit 12 luisteren wat de wensen van het dorp waren. Waarop Afrit 
12 laconiek antwoordde dat niemand beter is geplaatst dan Koen zelf om hierop te antwoorden... 
Nadat Koen maandenlang letterlijk dag en nacht aan de slag was, horen we graag van hem wat er allemaal te 
ontdekken valt. Koen gaf ons ter plaatse een bevlogen uitleg. 

Wellekomn in Ansbeke  
‘Het is een gigantisch werk geworden’, steekt Koen 
van wal. ‘Het is 13 m breed en 3 m hoog, zo’n 40 
m². Daar zijn wel wat tubes verf aan opgegaan. Het 
grote idee van de rondvliegende gebouwen is 
natuurli jk niet nieuw. Het verwijst naar de 
muurschildering die ik al had gemaakt in de 
wachtzaal van het oude stationsgebouw, waar ik 
jarenlang heb gewoond. Net zoals er vroeger in de 
stations van bv. Brugge of Gent een kunstzinnig 
toeristisch verwelkomingspamflet werd gemaakt, 
heb ik hier ook het dorp willen weergeven. Wat mag 
de bezoeker die hier uitstapt verwachten? Het is een 
lieflijk tafereel, dat ook voor niet-kunstkenners heel 
toegankelijk is. In de eerste plaats moet het beeld 
rust uitstralen en den buiten naar binnen trekken. 
Het groene gras en de blauwe lucht moeten het 
grijze beton breken.’ 

Koen wou de ruimte een andere drive geven, zonder 
dat er evenwel ruimte wordt ingenomen. Oor-
spronkelijk wou hij nog veel meer doen met de 
ruimte, zoals een deel van de NMBS-infoborden 
betrekken als ‘prikbord’ voor activiteiten in en rond 
het dorp.  ‘Ik wilde ook vooral de grote, abstracte 
tunnel teruggeven aan het dorp. Door dit schilderij 

probeer ik de betrokkenheid te vergroten, zodat we 
er met z’n allen een verantwoordelijkheid voor 
opnemen. Mensen vroegen me of ik geen schrik 
voor vandalisme heb, maar ik denk net dat de kans 
daalt dat iemand op de muren gaat kleisteren. Mijn 
materiaal kon ik hier ook maandenlang zonder 
problemen onbewaakt achterlaten.’ 

Vroeger en nu 
Het werk van Koen zit vol details, die allemaal een 
link hebben met Hansbeke of met zijn persoonlijke 
geschiedenis. Boven de trappen naar perrons 3 en 4 
zie je enkele wegwijzers. Naar de Rostraat, onze 
eigen Hansbeekse kasseistrook uit Roubaix en naar 
Deinze. ’13 km met de fiets, terwijl het met de auto 
14 km is. Dat zal de burgemeester graag horen’, 
lacht Koen. Naar Brussel is het 69 km. ‘Vroeger 
stond in elk dorp een wegwijzer naar de hoofdstad. 
In Hansbeke heeft dat bord lang voor Huis 
d’Haenens gestaan. En met Vladivostok verwijs ik 
naar de fietsreis die ik tien jaar geleden naar die 
legendarische stad heb gemaakt met mijn vrouw 
Laura. Maar het geeft ook de verbinding met de 
wereld mee, die je vanuit elk treinstation hebt.’ Met 
die wegwijzers zaait Koen een beetje verwarring. 
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‘Zijn het officiële aanduidingen of niet, want ze zijn 
wel in het lettertype van de borden op het perron…’.  
  
Op het grote schilderij merken we dat een 
bomboare (meikever) een posttas met een Vlakaf 
draagt. ‘Dat is een eerbetoon aan Vlakaf en de vele 
verspreiders, die voor verbondenheid in ons dorp 
zorgen. Daar mogen we wel fier op zijn. Door Vlakaf 
is Hansbeke toch een beetje meer onafhankelijk en 
zijn we niet enkel op de officiële kanalen aan-
gewezen voor informatie. En Vlakaf was ook de 
uitgever van de Veruilokte Bomboare, het boek met 
vertellingskes van Hansbekenaar Adolf (Dolf) Van de 
Sompel.’ 

De Bomboare heeft een wandelstok vast, een Hub-
stok volgens Koen. ‘Hub Vermersch is mijn oudste 

vriend uit Hansbeke en zijn wandelstok 
heeft een vogelbek. Mijn dochter Ida 
heeft ooit een gelijkaardige stok ge-
vonden op vakantie en die meteen als 
Hub-stok geadopteerd.’ Net naast de 
kever is het blad van een Ginkgo biloba 
(Japanse notenboom of levensboom) 
geschilderd. ‘Dat blad is door Ida 
geschilderd, mijn jongste ‘vriend’ in 
Hansbeke’, vertelt Koen met een 
glimlach. ‘Die Ginkgo is trouwens niet 
verzonnen, hij staat op het Selleskasteel 
in de Voordestraat.’ 

De tekst “Goede Vaert, Wyck Niet” komt 
heel prominent naar voor, bijna als een 

neonverlichting. De tekst is het ex libris van Valentin 
Vaerwyck. 

Wie goed kijkt, merkt dat er een nacht- en een 
dagdeel is. De linkerkant is de nacht, met de 
vertrekkende raket en verwijst naar het kosmische. 
Het dag-deel staat symbool voor het aardse. ‘Ik ben 
een buitenmens’, zegt Koen. ‘Ik hou van de natuur 
en vind het landschap rondom ons dorp nog altijd 
een troef. De raket vertrekt naar het licht, naar de 
dag en ontmoet daar een andere raket. Dat is een 
toren van het kasteel van de graaf, die tegelijk ook 
een kapel was. Die toren is in de jaren ’50 
afgebroken.’ Opvallend, er staan geen wijzers op de 
klok van de kerk. ‘Dat is een persoonlijke toets: ik 
leef immers zonder horloge’, aldus Koen. 
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Valentin Vaerwyck 

‘Goede vaert, wyck niet’ is het ex libris, de leuze, van architect Valentin Vaerwyck. 

De man werd geboren in Gent op 3 maart 1882 en overleed er op 27 november 1959. Hij was een van de 
belangrijkste architecten van Vlaanderen in de eerste helft van de 20ste eeuw. Hij werkte aan veel 
burgerhuizen, kastelen, gemeentehuizen, kerken e.d., vooral in de provincie Oost-Vlaanderen. Hij was 
ontwerper van de wijk Oud Vlaendren en openbare gebouwen in het Modern Dorp van de 
Wereldtentoonstelling van 1913 in Gent. In dezelfde periode gaf hij het Gentse belfort een nieuwe spits. 

Hij was de architect van de herstelling van de kerk in Hansbeke na de beschadiging aan het einde van de 
Eerste Wereldoorlog. Hij tekende de karakteristieke kerktoren die in 1923 gebouwd werd. Het 
oorlogsmonument voor de gesneuvelden lag ook op zijn tekentafel. In dezelfde periode werkte hij aan het 
gemeentehuis van Zomergem, een beschermd monument, evenals dat van Uitbergen in dezelfde 
neotraditionele stijl. 

Vaerwyck was lid van de Commissie voor Monumenten en Landschappen en werd in 1956 in de adelstand 
verheven. 



Union-appel 
Het landschap waarover de kerk/raket vliegt, klopt 
helemaal met de werkelijkheid. ‘Als je in de 
Melkerijstraat staat, zie je inderdaad eerst de 
treinsporen, dan de oude melkerij, vervolgens de 
leilindendreef. De muurschildering eindigt bij een 
duif. Café De Reisduif dus, in de Warandestraat. De 
mensen voelen dat dit klopt als zicht van Hansbeke! 
In dat opzicht is dit werk niet “mijn” keuze, maar een 
keuze die begrijpelijk is voor iedereen.’  

De vertrekkende raket stoot een emmer met appels 
omver. Die appels en de schietspoel (appelflap) zijn 
ook zeer Hansbeekse referenties. ‘Het zijn uiteraard 
de lokale Union-appels’, zegt Koen. ‘Dit Hansbeeks 
ras heeft een heel persoonlijke betekenis voor mij en 
is een hulde aan mijn grootouders. Mijn groot-

moeder was een echte Hansbeekse en heeft nog 
een catechismus-prijs gewonnen, in hetzelfde jaar 
als Dolf Van de Sompel! Mijn grootvader, Maurice De 
Meyer, was dan weer fruithandelaar in Merendree. In 
zijn archief heb ik facturen teruggevonden van 
fruithandelaar Union in Hansbeke. Die facturen 
staken er qua bedragen ver bovenuit! Mijn familie-
geschiedenis speelt zich echt wel af in dit dorp.’ 

Tijdens zijn maanden in de tunnel heeft Koen veel 
inwoners zien passeren en nieuwe mensen leren 
kennen. ‘Ik ben ook vaak getrakteerd: dan mocht ik 
iets gaan drinken in ’t Pestelijntje. Tijdens de 
koudste dagen heeft Filip Dhaenens zelfs een 
terrasverwarmer gebracht, zodat ik mij toch wat kon 
opwarmen!’, zegt Koen. En er waren nog bijzondere 
momenten. ‘Op een gegeven moment was ik nog 
laat aan ’t werk, na sluitingstijd van De Verloren 
Hoet. De laatste klanten passeerden hier en vroegen 
of ze hier iets mochten komen drinken. Ze zijn thuis 
wat drank gaan halen en hebben de tunnel tijdelijk 
omgedoopt tot café. Er is veel meer nood aan 
openbare ontmoetingsplekken zoals dit. Een bankje 
zou hier niet misstaan.’  

( © foto's Koen Degroote) 
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Zjeraar: ’Kè goe gezocht, zels 

drei kieer gekeekn, moir ei es 

mei toch wel vergeedn 

schildren zeker!'



Tuupetegoare huldigt kunstwerk in 

Het schepencollege moet gedacht hebben, als 
Tuupetegoare de eerste steenlegging van het 
Cultuurhuis kaapt op de oktoberkermis, dan wij de 
inhuldiging van de muurschildering. Om 15.30 uur 
werd een persconferentie gehouden. Enig probleem 
was wel dat kunstenaar Koen Degroote niet 
verwittigd was. Schepen van stations Johan Cornelis 
kon hem per gsm bereiken onder de douche. Fris 
gewassen mocht Koen op de foto met schepen-
college én Tuupetegoare. 

Ondertussen was Tuupetegoare heel de namiddag 
bezig om de kerstboom te plaatsen, de drank aan te 
sleuren, de bar in te richten, de geluidsinstallatie op 
te stellen, de witte lampen een kleurtje te geven…. 
Nu was het nog zaak om zo snel mogelijk na de 
persconferentie tafellakens van de Langste Tafel vóór 
de muurschildering op te hangen. Ondertussen was 
Jo Nonneman Arscene-spots op het schilderij aan 
het richten. Alle hens aan dek!  

Vanaf vijf uur begon de stationshal vol te lopen. De 
kille temperatuur deed veel mensen naar Glühwein 
grijpen. De helpers van de Langste Tafel waren nu 
weer ingeschakeld om alle drank vlot te bedienen. 
Rond de partytafels troepten bekenden en on-
bekenden samen om bij te praten. Tuupetegoare! 
Iedereen die binnenkwam, moest eerst het kerst-
balletje, dat in de brievenbus van elk Hansbeeks huis 
zat, in de kerstboom hangen. Wie het vergat, mocht 
toch blijven.  

Voor de onthulling van de muurschildering was een 
Hansbeekse schepen van cultuur nodig. Om die te 
kiezen vuurde Jan Debackere enkele tweekeuze-
vragen op het publiek af. Lies Ouvry en Jan 
Langeraert trokken een denkbeeldige lijn door de 
Bomboaretunnel. Kinderen en volwassenen moesten 
links of rechts gaan staan naargelang hun antwoord. 
De groep werd steeds kleiner, tot uiteindelijk Tobias 
Berteloot overbleef en het touw mocht losmaken. 
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Het schilderij was onthuld en Koen Degroote 
besteeg het spreekgestoelte Jan Debackere vroeg 
naar zijn ervaringen. Koen, die lange tijd in het station 
woonde, had tijdens het schilderen terug een 
“stationsgevoel”. Mensen sloegen graag een praatje 
met hem. Hij zag een station ook als een uitvalsbasis 
voor een verkenning van de wereld. Zelf fietste hij 
met Laura in 7 maanden naar Vladivostok om in 10 
dagen met de trein terug te keren naar huis.  

Nu was het de beurt aan Hansbeeks burgemeester 
Hans Matthijs om “zijn” bevolking te begroeten. Bij 
de uitreiking van de Zjaloezigen Zjeraar aan 
Tuupetegoare op de oktoberkermis was hij op 
dienstreis naar Wenen. Nu was hij present en zag dat 
het goed was: hij dankte Koen Degroote en 
Tuupetegoare om verleden en toekomst van het 
station te verbinden. De Glühwein was stilaan op 
maar er was nog andere drank. De voorraad werd 
aangevuld, de sfeer zat erin.  

Wie even terzijde van de drukte ging staan, kon in 
alle rust de muurschildering met mooie belichting 
bewonderen. De kille betonnen ruimte had warmte 
gekregen door het kunstwerk. De honderdjarige 
kerktoren van Valentin Vaerwyck schiet als een raket 
de lucht in. Het even oude stationsgebouw van 1923 
is jammer genoeg afgebroken maar Hansbeke heeft 
een nieuw stuk cultuur in de plaats. De onder-
grondse verbinding tussen noord en zuid is van vitaal 
belang voor het dorp.  

Rond halfzeven klonk muziek vanaf de helling naar 
de Merendreestraat. Muziekvereniging Sint-
Ceciliavrienden uit Lotenhulle, met enkele Hans-
beekse leden, paradeerde de Bomboaretunnel 
binnen. Dirigent-trompettist Hans Wille leidde zijn 
harmonie tot in het midden van het publiek om een 
paar nummers te spelen. Iedereen genoot met volle 
teugen van de muziek, de drank en de gezelligheid. 
Goed gedaan Tuupetegoare. 
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Op goed geluk 

We trekken een diagonaal op de kaart van 
Hansbeke. We bellen on-aangekondigd aan bij het 
dichtstbij gelegen huis. We babbelen over het leven. 
Telkens een ontmoeting met een bekende of minder 
bekende Hansbekenaar. Telkens een verrassing… 

Voor de eerste ‘Op Goed Geluk’ van 2024 bellen 
we aan in de Melkerijstraat 4 bij Willy Standaert 
(65j) en Francine Vanhuffel (66j). Beiden zijn 
gepensioneerd. Willy is altijd metser geweest en 
Francine werkte in een wasserij in Waarschoot. Ze 
hebben een zoon Frederik Standaert die twee 
kinderen heeft namelijk Cato (15j) en Sem (12j). Zij 
wonen in de Molensteenstraat 22. 

Wat betekent Hansbeke voor jou? 
Hansbeke betekent alles voor mij maar vooral het 
voetballeven (vroeger als voetballer en nu als 
bestuurslid) en het sociaal leven (lid van de 
toneelbond en decorbouwer) (W).  
Ik ben afkomstig van Drongen maar zou er niet meer 
willen terugkeren. In Hansbeke heb ik intussen veel 
vriendinnen leren kennen en word ik door de 
gemeenschap aanvaard. Ik ben ook lid van 
verschillende verenigingen en help als vrijwilligster 
elke middag mee in de dorpsschool met het 
klaarzetten en opruimen van de eetzaal. (F) 

Waarom woon je hier graag? 
Hansbeke is mijn geboortedorp. Ik woon hier al gans 
mijn leven. Anderhalf jaar heb ik in Landegem 
gewoond en dat ging mij daar niet. Ik ben gewoon 
nen echten Hansbekenaar: mijn vrienden en het 
verenigingsleven liggen hier (W). Als je hier buiten 
komt, zegt iedereen goeiendag tegen elkaar. Bij 
Mieke’s Superetje kan je altijd een babbeltje slaan 
met mensen die je niet kent maar op die manier kan 
je ze wel leren kennen (F). 

Wat is voor jou het mooiste plekje in 
Hansbeke? 
Voor mij is dat het voetbalplein in de Karmenhoek 
omdat ik daar heel veel mooie jeugdherinneringen 
aan heb (W). Voor mij is dat onze kerktoren maar ook 
het landschap voorbij de Melkerijstraat. Vanuit ons 
raam kijken we uit op dat mooi stukje groen (F). 

Wat was het mooiste moment uit jouw leven? 
Dat was zeker en vast onze trouwdag (26 mei 1978) 
en de geboortedagen van onze zoon en klein-
kinderen (beiden). 

Waar ben je trots op? 
Op onze zoon Frederik. Hij heeft een mooie job, is 
een goede papa en traint de eerste ploeg van VVE 
Hansbeke. Hij heeft net als Willy de voetbalmicrobe 
te pakken en loopt in zijn voetsporen. Ook de 
kleinkinderen spelen voetbal: Sem bij KFC Sparta 
Petegem en Cato bij PC Poesele (F). 

Welke dromen heb je nog? 
Dat wij gezond en gelukkig mogen blijven en lang 
samen zijn met onze zoon en kleinkinderen en hen 
kunnen zien opgroeien (beiden). 

Welke tijd zou je opnieuw willen beleven? 
De periode tussen mijn 18 en 20 jaar. Elke 
zaterdagavond maakten we ons mooi en gingen uit. 
Op zondag moesten we eerst ‘de koeien doen’ en 
daarna maakten we ons weer op om opnieuw uit te 
gaan. Ik heb toen veel leute en amusement gehad(F).  

Wat zou je in het leven anders hebben gedaan? 
Eigenlijk niks of toch…? Als ik mij iets meer had 
‘verzorgd’, had ik het misschien iets verder geschopt 
in het voetbal. Hoewel ik toch tot mijn 40e heb 
gevoetbald (W). 

Welke toekomst wens jij jezelf toe? 
Hopelijk kunnen we nog lang in dit huis blijven wonen 
en actief zijn in ons dorp.  

Francine toont trots enkele foto’s van Lio (10 
maanden en zoontje van nichtje Delphine) die 
wekelijks één dag bij hen komt. Ze hebben er zo 
waar een derde kleinkind bij… 
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Francine en Willy
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Ondertussen: ik ben de weg kwijt in Hansbeke. 

Voor toevallige passanten zoals fietsers en wandelaars is het bijzonder moeilijk om ter hoogte van 
Hansbekdorp van de ene kant van de spoorweg naar de andere kant te geraken. Dit komt door 
ontbrekende, of soms foute bewegwijzering.  

En wie met de auto uit de richting Nevele komt en de Julius Nieuwlandweg neemt, vindt niet direct de 
Nevelestraat, de  apotheek, de bakker, het doktershuis… Verderop aan het kruispunt met de Vaartstraat is er 
geen wegwijzer naar Hansbeke. Hoe bereik je als bezoeker Hansbekedorp? Zelfs wie uitgerust is met GPS 
of andere digitale hulpmiddelen raakt in Hansbeke de weg kwijt. 

Binnenkort roepen we de werkgroepen Mobiliteit en Trage wegen samen om te bekijken wat we hieraan 
gaan doen. 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Nieuwjaarswens 
Nieuwjaarswens 
Wij willen Hansbeke levendig houden. Een levenskrachtige school en buurtwinkel, voldoende spel- en 
sportinfrastructuur, een gemeenschapszaal… ze zijn nodig. Anders wordt Hansbeke een slaapdorp en dat is 
niet in het belang van de bewoners. Daar is voorlopig geen gevaar voor want Hansbekenaren, de jonge en 
de oude, de denkers en de doeners, de luide en de stille, de wakkere en de niet wakkere …, allemaal 
hebben ze een goed gevoel voor sociale samenhang. Dat werd het afgelopen jaar bewezen tijdens de 
activiteiten van feestcomité ’t Verzetje op de junikermis en door zowat alle verenigingen met “Hansbeke 
Verenigd(t)” op de oktoberkermis. 
Werken aan een leefbaar dorp moet continu gebeuren. Bewoners die elkaar goeiedag zeggen en elkaar 
willen leren kennen. Bewoners die de natuur respecteren en geen zwerfvuil achter laten. Bewoners die 
verdraagzaam met hun buren samen leven en die ook in het verkeer een dame of heer zijn. Zij zijn de beste 
waarborg tegen individualisme en verzuring. Zonder gedreven mensen en vrijwilligers zal het echter niet 
gaan. Daarom onze wens voor 2024: Doe mee. Met iets. In Hansbeke.  

http://www.afrit12hansbeke.be
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Afrit 12 dorpsraad Hansbeke wil de Hansbekenaren een stem geven voor alles wat hun dorp 
aanbelangt. Als dorpsraad hebben wij regelmatig overleg met de diensten van Stad Deinze. We 
proberen telkens om zowel problemen van algemeen belang te signaleren als om oplossingen te 
bedenken. Af en toe kunnen we ook suggesties doen. We roepen alle Hansbekenaren op hun 
suggesties te delen via info@afrit12hansbeke.be 

Dorpsraad 

www.afrit12hansbeke.be. 

Versterking 
Hou je van ons dorp en wil je graag een actieve rol spelen in het verbeteren van de leefbaarheid en de 
samenhang? Dan is de kerngroep van de dorpsraad iets voor jou! De dorpsraad wil de brug vormen tussen 
de mensen van Hansbeke en de stadsdiensten van Deinze. De kerngroep organiseert de dorpsraden, waar 
iedereen zijn of haar mening en ideeën kan delen over verschillende thema's die ons dorp aanbelangen. De 
kerngroep zorgt ook voor de communicatie via de website, de sociale media en de nieuwsbrief. Zo blijf je 
altijd op de hoogte van wat er leeft en gebeurt in Hansbeke. 

Lijkt het je leuk om deel uit te maken van deze dynamische groep? Heb je zin om je in te zetten voor de 
gemeenschap, om mee zorg te dragen voor elkaar, om van Hansbeke een nog betere plek te maken? Aarzel 
dan niet en stel je kandidaat voor de kerngroep! Stuur een mailtje naar info@afrit12hansbeke.be  (https://
www.afrit12hansbeke.be/) en laat ons weten waarom je graag wil meedoen en wat je kan bijdragen. We 
kijken ernaar uit om je te verwelkomen in ons team! 

Afrit 12, de Dorpsraad, wat doet die precies? 
Soms vragen mensen wel eens: Afrit 12, de Dorpsraad, wat doet die precies? Antwoorden dat Afrit 12 
eigenlijk “niets doet” en alleen een overlegorgaan is, is dan niet het goede antwoord. Wie al eens een 
dorpsraad heeft bijgewoond weet dat er niet alleen wat vrijblijvend gepraat wordt maar dat er initiatieven 
genomen worden door Hansbekenaren en dat ook besluiten volgen. Afrit 12 komt namelijk op voor het 
belang van Hansbeke. 

Daarom is Afrit 12 ook een gesprekspartner van de Stad Deinze en geven wij adviezen en voorstellen aan de 
stadsdiensten. Deze adviezen en voorstellen zijn niet het idee van de kerngroep, maar komen steeds vanuit 
de Hansbeekse gemeenschap! Want voortdurend onderzoekt de dorpsraad welke wensen bestaan bij de 
Hansbekenaren. Meestal worden allerlei ideeën gegeven tijdens een dorpsraad. Daarop is elke Hansbekenaar 
welkom. Goede ideeën worden verder uitgewerkt in een of andere werkgroep (bv. Dorpszicht, Cultuurhuis, 
Omgeving en milieu, Mobiliteit en Trage wegen). De kerngroep probeert alles te coördineren en op papier en 
social media zetten.  

28 februari 2024: Dorpsraad 
2024 is een jaar van verkiezingen. Het is belangrijk dat we onze prioriteitenlijst (ambitienota? Visienota? 
Memorandum?) opstellen. Praat mee over de uitdagingen van Hansbeke op het vlak van natuur, nieuwe 
verkavelingen, herinrichting van Hansbekedorp, stationsomgeving, de site van de oude jongensschool, 
verkeersveiligheid, de lokale economie enz. Met die informatie zullen wij proberen als Hansbeekse Dorpsraad 
de politieke partijen advies te geven over wat zij zich de komende jaren moeten bezighouden in het belang 
van Hansbeke. 

Om 20.00 uur in de gemeentezaal! 

http://www.afrit12hansbeke.be
mailto:info@afrit12hansbeke.be
https://www.afrit12hansbeke.be/)
https://www.afrit12hansbeke.be/)
mailto:info@afrit12hansbeke.be


Wellekomn in Ansbeke 

Ze komen uit een naburig dorp of verhuisden uit een grote stad. Ze zijn al wat ouder of nog heel jong.  Ze huren 
een huis, renoveerden er één, of bouwden een nieuw. 
Allemaal hebben ze hetzelfde gemeen: Hansbeke werd hun nieuwe thuis. 
Wonen ze graag in ons dorp? Kozen ze heel bewust voor Hansbeke of was het een toevalstreffer? Willen ze hier 
lang blijven, of is Hansbeke een tijdelijke halte in de treinreis van het leven? 
Wellekomn in Ansbeke, nieuwe inwoners! 

Vandaag mogen we aanbellen in een gloednieuwe 
woning in de Grote Merestraat nummer 42. Sinds 
september 2021 hebben Emmy, Matthias en de twee 
dochtertjes Mila (6) en Robin (4) hier hun nestje van 
gemaakt. 

We hoorden in deze rubriek al veel verhalen van 
moeilijke verbouwingen met veel vertragingen en 
onverwachte hindernissen… maar bij Emmy en 
Matthias klinkt eindelijk eens een ander geluid! 

Ze kochten de grond voor dit huis in augustus 2020.  
“Het typische Corona-verhaal” zegt Matthias: door 
zo veel thuis te zijn heb je opeens door hoe 
belangrijk een goed huis is. Dus gingen ook zij op 
zoek naar een woning met wat meer tuin, en wat 
meer ruimte. Ze waren oorspronkelijk niet van plan 
om te bouwen, tot ze op deze interessante 
bouwgrond stootten. Oorspronkelijk stond hier het 
huis van de Hansbeekse kunstenaar Frans Labath. 
Eigenlijk ontwierpen ze de woning bijna volledig zelf. 
Architect Griet Van Hove uit Lovendegem vulde aan 
met enkele goede tips en zette op papier wat 
Matthias en Emmy in gedachten hadden. In maart 
2021 begonnen ze te bouwen, en in september 
2021 konden ze al verhuizen. Ze zijn heel tevreden 
met het resultaat, en dat is terecht.. Het is een ruime, 
lichtrijke woning geworden, met veel open ruimte en 
toch genoeg “knusheid”. In de tuin achteraan bleef 
het atelier van Frans Labath behouden. Daar 
installeerden ze een ontspanningsruimte met een 
lounge, een keukentje en toilet en een zonneterras. 
Ideaal voor zomerse barbecues!  

Hoe ze er in slaagden om dit huis op 6 maanden tijd 
van eerste steen tot instapklaar te krijgen? Door 
geluk te hebben met goede stielmannen, en zelf veel 
“aanvullend” werk te doen. Overdag werden de 
stenen gemetst, ’s avonds kwamen zij dan zelf de 
isolatie steken, om een voorbeeld te geven. Ze 
kregen ook veel hulp van hun familie, zowel op de 
werf, als in babysit-vorm.  

En die familie moest van niet ver komen, want Emmy 
Gaudissabois is een geboren en getogen Hans-
beekse. Ze groeide op in de Hammestraat, op het 
landbouwbedrijf van haar ouders. Haar broer Jelle en 
zijn gezin wonen er nu nog steeds. School liep ze op 
Sint-Vincentius in Deinze, en studeerde daarna 
sociaal werk in Gent. Als kind en tiener zat ze in KLJ 
Hansland in Landegem, tot die groep stopte. Daarna 
startte ze als leidster bij de zeescouts in Drongen: 
FOS De Wilde Eend. Daar leerde ze ene Matthias 
Coene uit Drongen kennen. Het begin van een mooi 
verhaal… 

Matthias ging na basisschool De Klaverdries in 
Drongen, naar school in het Gentse Sint-Pieters-
instituut. Hij was er één van de weinige jongens, en 
ook de “eerste lichting” jongens die er de volledige 
zes jaar volgde. Daarna studeerde hij Handels-
wetenschappen in Gent. Momenteel werkt Matthias 
bij de KBC, zowel in de grote toren aan The Loop in 
Gent, als op de hoofdzetel in Brussel. Hij werkt op 
de afdeling “Capital Management”, dit is het team 
dat het kapitaal van de volledige KBC Groep 
beheert.  

Matthias en Emmy kochten oorspronkelijk een 
woning in Landegem, in de Bovenstraat. Ze hebben 
er vijf jaar gewoond en in die periode werden ook 
hun twee dochtertjes geboren. Ze woonden er 
graag, maar zeker Emmy is toch héél erg blij om 
terug in Hansbeke te zijn. Hansbeke voelt echt 
anders aan dan Landegem: hier zeggen de mensen 
elkaar allemaal goeiedag, het is kleinschaliger. “Hier 
heb je nog veel meer een echt dorpsgevoel", beaamt 
Matthias. Je bent ook meteen in het groen, als je 
even buiten wil zijn, maar je bent toch ook snel weg 
dankzij de autostrade en de spoorlijn.  Emmy vindt 
het erg bijzonder hoe ze aan de schoolpoort 
opnieuw oude klasgenoten ontmoet, elk met hùn 
kroost. Via de school van de kinderen leerden ze ook 
al veel nieuwe mensen kennen.  
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Mila zit ondertussen in het eerste leerjaar bij juf Kelly, 
en Robin in de tweede kleuterklas bij juf Sabine. Mila 
kan al verschillende woordjes lezen, en komt ons 
trots een mooi gekleurde kinderbijbel uit de school-
bibliotheek tonen. Haar ouders moeten glimlachen, 
want ondanks haar grote interesse in de verhalen 
van Jezus, zal ze geen eerste communie doen. Wel 
is Emmy met een paar andere ouders van de klas 
een momentje aan het voorbereiden waarop de 
kindjes van de klas die geen eerste communie doen 
(en dat is dit jaar een grote meerderheid), samen een 
soort “overgangsritueel” kunnen vieren.    
   
Emmy werkte verschillende jaren voor het OCMW, 
eerst zeven jaar in Destelbergen en daarna vijf jaar in 
Nevele. Toen stapte ze over naar het UZ waar ze 
sociaal werker voor de pa-
tiënten is. Ze deed dit één jaar 
op de materniteit: het be-
geleiden van kwetsbare zwan-
geren, begeleiding van ouders 
wiens kindje op de neona-
tologie lag, … mentaal zwaar 
werk, met vaak lange dagen. 
Nu doet ze hetzelfde werk op 
de geriatrie, en dat is minder 
intens. Ze doet de ontslag-
begeleiding en psychosociale 
begeleiding van de mensen die 
opgenomen z i j n : ve rvoer 
regelen, thuiszorg regelen, 
enzovoort. Zeer zinvol werk, als 
je ’t ons vraagt! 

Heel veel tijd voor hobby’s 
hebben deze jonge ouders niet 
meer. Emmy knutselt wel graag. 
De k i nde ren komen ons 
prachtige ringen tonen die hun 
mama zelf gemaakt heeft. Ook 
heeft ze erg groene vingers. In 
de tuin werkt ze graag, en 
binnen staan ook heel grote en 
goed verzorgde kamerplanten. 
Matthias klimt graag al eens op 
de fiets. Hij doet dit door in de 
tuinkamer op de rollen te 
fietsen! Dé oplossing om 
zonder veel gedoe en last van 
wind of koude, toch de nodige 
uurtjes sport te doen! 

Emmy en Matthias laten het ook niet na om te 
stoefen op hun vriendelijke buren. Er is een goede 
sfeer en jong en iets-minder-jong leven vreedzaam 
samen in de Grote Merestraat.  

We zouden nog uren verder kunnen keuvelen in dit 
gezellige nieuwe huis maar het wordt tegenwoordig 
snel donker dus we nemen afscheid. Eén ding is 
duidelijk: dit jonge koppel en hun kindjes hebben het 
erg naar hun zin, en zullen nog vele vele jaren 
kunnen genieten van hun huis en de mooie 
Hansbeekse omgeving. Wellekomn in Ansbeke, 
Emmy, Matthias, Mila en Robin! 

Vlakaf januari 2024  13

Emmy Gaudissabois, Matthias Coene, Mila en Robin



Han(dels)beke 

Omdat we het belangrijk vinden dat ons dorp leefbaar en dynamisch blijft, stellen we graag de startende 
handelszaken voor. In Hansbekedorp 27 gaan we op bezoek bij Greet Roosbeek van Studio Broos. 

Veel Hansbeekser wordt het niet. Studio Broos, de 
kleistudio van Greet Roosbeek, ging officieel van 
start tijdens de Schietspoelenkermis van oktober 
vorig jaar. Het pand waar kapper Philippe vroeger 
knipte, werd voor en tijdens de zomer van 2023 door 
Greet en haar man Tom ingericht als atelier. De 
elektriciteit werd aangepast aan de keramiekoven en 
het pand kreeg een totale make-over.  

‘In Studio Broos kan je in de eerste plaats terecht 
voor Koestertijd,’ vertelt Greet. ‘Dan begeleid ik twee 
of maximaal drie mensen voor een initiatie. Naast 
werken met klei is het zeker ook de bedoeling om 
even bewust tijd voor elkaar te maken en samen 
bezig te zijn. Je kan hier bv. met je metekind komen, 
of met je zus, je zoon, … Je kan kiezen voor een 
initiatie aan de draaitafel of voor handvormen.’ Met 
een draaitafel maak je een ronde vorm, zoals een 
beker of een kommetje. Met handvormen boetseer je 
een vrije vorm. ‘Na de initiatie zorg ik ervoor dat de 
vormen gebakken en geglazuurd worden en kan je 
die enkele weken later komen ophalen.’ 

Daarnaast kan je Studio Broos ook als deelatelier 
huren. Je neemt dan een ‘abonnement’ voor een 
aantal sessies in Greets atelier. ‘Op dinsdag- en 
donderdagvoormiddag en op woensdagavond kan je 
hier terecht voor een drietal uur. Je mag dan het 
materiaal zoals draaitafels en de klei gebruiken. Ik 
geef op die momenten geen les, maar ben wel in de 
buurt voor tips,’ zegt Greet. Tenslotte reserveert 
Greet tijd voor zichzelf: op werk-dagen 
maakt ze zelf keramiek-vormen die ze 
daarna verkoopt. Enkele van die fijne 
werkstukjes kan je trouwens in de etalage 
zien liggen. ‘Dit is geen echte winkel maar 
iedereen is natuurlijk welkom om eens 
binnen te springen’, geeft Greet nog mee. 

Over de naam valt ook wel iets te vertellen. 
Broos verwijst zowel naar de breekbare 
aard van keramiek als naar de kwets-
baarheid van de mens. ‘Klei vind ik een 
mooi medium om mensen in contact te 
brengen met zichzelf,’ zegt Greet. ‘Werken 
met klei vraagt tijd en je kan het proces niet 

versnellen. Net dat zorgt ervoor dat je de tijd kan 
nemen om aan introspectie te doen en even rust en 
verbinding te vinden. Tijdens de activiteiten komen 
de mensen vanzelf met verhalen en emoties of doen 
ze gewoon een babbeltje.’ In Broos zit ook een 
verwijzing naar Roosbeek, de familienaam van Greet. 
‘Ik heb lang gezocht naar een job waarin ik zowel 
met mensen kan werken als mij creatief kan uiten. 
Dat vind ik hier helemaal in terug.’ 

Het concept van Studio Broos slaat duidelijk aan. 
‘Voor Koestertijd krijg ik mensen over de vloer uit 
Hansbeke, Gent, Merelbeke, Blankenberge,… Op 
die manier heb ik zelfs al schoolvriendinnen 
teruggevonden! Ook voor het deelatelier is er meer 
en meer vraag. Maar voor mij stopt het hier niet. Ik 
loop nog met tal van ideeën rond,’ gaat Greet 
enthousiast verder. ‘Dit jaar wil ik ook starten met 
workshops en cursussen. En ik denk nog na over 
een concept om herinneringen in te koesteren, zoals 
een keramieken huisje waar je emotioneel waarde-
volle voorwerpen in kan bewaren.’ 

Greet benadrukt dat ze het een luxe vindt dat ze dit 
atelier in eigen dorp om de hoek heeft kunnen 
uitbouwen. Want de combinatie met haar twee jonge 
kinderen Camille en Mira is soms wel uitdagend! 

www.studiobroos.be - instagram/studiobroos_gr – 
info@studiobroos.be   
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Brenda en Tom wonen op de hoek van de Karmen-
hoekstraat-Cromekestraat. Voor zijn verjaardag kreeg 
Tom een nestkast (Dat is eens een origineel cadeau!) 
die hij ophing in de nabijgelegen weide. Vanuit hun 
huis kunnen ze zien of er kandidaat-huurders zijn die 
de kast wel ok vinden. Afgelopen voorjaar had de 
kast direct succes: een koppeltje torenvalken 
vertoonde interesse en nam de nestkast in gebruik. 
Tot groot plezier van heel de familie, die met een 
kijker het reilen en zeilen van de torenvalkjes kon 
volgen. Een snelle controle van de kast leerde hun 
dat er 5 eieren in de kast lagen. Drie daarvan werden 
uitgebroed en uiteindelijk slaagde het koppeltje erin 
twee jongen te laten uitvliegen. Dit lag geheel in lijn 
met wat in de literatuur beschreven staat: toren-
valken leggen gemiddeld tussen de vier en zes 
eieren. Al naargelang ze voldoende voedsel vinden 
voor de jongen vliegen die allemaal uit, of bij 
voedselgebrek, sneuvelen er een aantal jonge 
valkjes. 

Torenvalken zijn in Vlaanderen de meest voor-
komende roofvogelsoort: je kunt ze overal tegen-
komen, zowel op het platteland als in de stad. Hun 
voorkeur gaat naar een open landschap met hier en 
daar wat bomenrijen of struiken. Zo zie je heel 
dikwijls een torenvalkje jagen boven de wegbermen 
van de autostrade. Dat heeft alles te maken met hun 
favoriete prooi: aardmuizen! In het korte gras van een 

wegberm zijn muizen veel beter waar te nemen en te 
vangen. Tot 80% van hun prooien maken deel uit van 
de uitgebreide muizen-familie. De resterende 20% 
bestaat uit grote insecten, jongen van kleine vogels, 
wormen…Deze prooikeuze maakt dat torenvalkjes 
vroeger minder te lijden hadden van vervolging en zo 
beter stand hielden, dit in tegenstelling tot andere 
roofvogels. Het waren immers nuttige dieren die 
hielpen bij de bestrijding van “ongedierte”. 

Heel typisch voor de torenvalk is de manier van 
jagen: ze hangen ter plaatse boven een prooi zoals 
een helikopter.  We noemen dat “bidden”. Die term 
zou trouwens afkomstig zijn van het gezegde 
“bidden voor het eten”! Van hoog in de lucht laten ze 
zich al biddend telkens ietsje zakken tot ze 
voldoende zeker zijn. Dan laten ze zich op de 
onfortuinlijke muis vallen. Niet altijd met succes…Dan 
maar opnieuw aan het bidden gaan! 

Zoals reeds gezegd kun je torenvalken vooral in het 
open landschap vinden. Bossen vermijden ze.  Net 
zoals andere roofvogels zijn het geen nestbouwers. 
Ze kiezen voor oude nesten van kraaien of eksters of 
broeden in boomholtes en spleten van gebouwen. 
Je vindt ze ook heel gemakkelijk in een aangepaste 
nestkast, net zoals bij Brenda en Tom. Eén van de 
problemen hierbij is dat zo’n kast ook vaak in trek is 
bij andere vogels zoals houtduiven of kauwtjes. Dat 
leidt dan tot hevige gevechten om het eigendom van 
de kast! En is het zeker niet altijd de torenvalk die 
wint! Zoek maar eens op Youtube! 

Peter De Groote 
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Hansbeeks Gevogelte

Zie je een interessante vogel? Neem een foto, en stuur die door naar Peter 
(peter.degroote@icloud.com). We zitten door onze voorraad foto’s, en willen nog een jaargang 
lang artikels schrijven over vogels.

Torenvalk met jong

biddende torenvalk

mailto:peter.degroote@icloud.com


BBC W i l l e Hansbeke 
herfstkampioen! 

U kon het al lezen in de krant. BBC Wille Hansbeke 
kroonde zichzelf tot herfstkampioen in eerste 
landelijke. Onverwacht? Zeker! Verdiend? Absoluut! 

Niemand had Hansbeke nu al zo  sterk verwacht. In 
het tussenseizoen verkaste een halve ploeg richting 
andere oorden en het waren niet de mindere goden 
die het gras groener vonden aan de overzijde. 
Gelukkig bleven Thibault Lievens en Glenn Vlamynck 
wel. Wie er dan bij kwam, kon u al lezen maar we 
onthouden vooral dat Robin Spaens de club kwam 
versterken. Betrokkene was een topper in tweede 
klasse waar hij semiprofessioneel speelde voor 
meerdere clubs. In de campagne 2022-2023 werd 
hij al gepolst voor een eventuele overgang maar toen 
paste hij nog. Dat hij vorig jaar dicht bij de Nevelse 
sporthal kwam wonen, bepaalde zijn beslissing om 
voor Hansbeke te kiezen. Coach Bart Inghelbrecht 
vond de rest van de ploeg vooral in het West-
Vlaamse.  

De Balans? 
Aanvankelijk waren de meesten zowat sceptisch. Zij 
kregen ongelijk! Toch blijven we bij onze mening dat 
de ploeg geen center heeft en zeer afhankelijk is van 

een aantal spelers. So what? De resultaten zijn er. 
Enkel de derby tegen Gent-Oost Eagles ging 
verloren maar alle andere wedstrijden werden 
gewonnen. Is een titel mogelijk? De beslissende 
matchen komen er NU aan. Op 14 januari moet de 
ploeg naar Geel en de week daarop komt Sint-
Truiden naar de Oostbroek. Zondag 28 januari is er 
alweer thuismatch tegen Finexa Oostende en de 
week daarop moet Hansbeke naar Gent-Oost 
Eagles. Het is duidelijk dat één van deze vijf (vooral 
Hansbeke, Geel of Sint-Truiden dan) de oppergaai 
zal pakken. Als BBC Wille Hansbeke na 4 februari 
nog op kop staat, wordt het kampioen. Zeg maar dat 
wij het hebben gezegd! 
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Na een korte winterstop zijn we er terug klaar voor, 
al moeten we zeggen dat deze langer duurde dan 
voorzien – sorry aan supporters en de spelers/
speelsters – ons terrein was niet toegankelijk voor 
trainingen/wedstrijden door de hevige regenval. 

Wanneer we terugblikken op 2023 sluiten we het 
jaar fantastisch af: 

- Een lancering als eerste ploeg van Deinze 
van exclusieve damesjeugd – zie foto 
- Aankomend talent verzekerd met onze U9 
jongens 
- Een promotie van onze damesploeg naar 
2de provinciale 
- Een eindronde voor stijging met de eerste 
ploeg in derde provinciale 
- Een fantastisch eerste seizoen van de 
eerste ploeg in vierde provinciale 

En 2024 zal op dit elan verdergaan, 2 maart 
organiseren alvast een Futbalista Festival, dit om het 

dames voetbal in de kijker te zetten met onder-
steuning van Voetbal Vlaanderen. 

We zetten alvast een aantal agenda tips in de kijker: 
Eerste ploeg 4de provinciale 13 januari 
Hansbeke – Poesele 
Eerste ploeg 3de provinciale 21 januari 
Hansbeke – Ursel 
Jeugd U13 dames 28 januari Hansbeke – 
Sint-Denijs 
Eerste ploeg 3de provinciale 4 februari 
Hansbeke – Bellem 
Eerste ploeg 4de provinciale 17 februari 
Hansbeke – Vinderhoute 
Jeugd U9 25 februar i Hansbeke – 
Zomergem 
Eerste ploeg 3de provinciale 10 maart 
Hansbeke – Lotenhulle 

Wist je dat? De Marie-Louise terug door de boxen 
vloeide op 15 december, er was dan ook sprake 
van een heel memorabele overwinning. 

Wij danken ook alle aanwezigen op onze wed-
strijden, mosselsouper en nieuwjaarsreceptie, 
dankjewel ! 

Sporha



 De Rikkiklas heeft nu ook een mezzanine 

Na de spannende Sint-periode op 
school genoten we van de gezellige kerstsfeer in onze Rikki- 
en Anniklas. Naast het zingen van kerstliederen, luisteren 
naar prachtige kerstverhalen, versieren van de kerstboom, 
kijken naar het poppenspel, spelen in onze knusse klas, 
genieten van een hapje en een drankje op ons 
klaskerstfeestje, … zorgden we natuurlijk ook voor een 
nieuwjaarsbrief. 

Alle Rikki’tjes knutselden een leuke toverstaf en oefenden als 
echte leerling-tovenaartjes zodat ze op 1 januari 2024 bij 
familie en vrienden hun nieuwjaarsversje konden opzeggen. 
Het begon met: ‘Vandaag ben ik een tovenaar… ik tover 
voor het nieuwe jaar …’ en ze toverden voor iedereen een goede gezondheid, veel liefde en veel vriendschap ! 
Maar we hadden ook een droom… 

Samen met mijn sloebers droomden we van een ‘boventje 
zoals bij de andere kleuterjuffen’. ‘Ah, EEN BOOMHUT’, riep 
één van de kleuters tijdens een kringgesprek. Hoe zou die 
eruit moeten zien? We fantaseerden, hoopten en droomden 
en toen kwamen de echte tovenaars naar onze klas. Jelle en 
Leen, de papa en mama van Marie en Anna Gaudissabois 
maakten samen tijdens de kerstvakantie een prachtige 
mezzanine in onze klas!  
Zoiets moois hadden we niet durven dromen, maar ze staat 
er echt. Onze ‘BOOMHUT-KLAS’! De mezzanine is 
gewoonweg PRACHTIG! De school heeft er een pareltje bij. 
Superbenieuwd naar de reacties van de Rikki’tjes. 
DANKBAAR voor een droom die uitkomt. 

Dankjewel! 
juf Isabelle 
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Wie ben ik
Hoe heet je? 
Ik ben Elise. 

Hoe oud ben je? 
Ik ben 11 jaar. 

Waar woon je? 
In Hansbekedorp 68 

Wie zijn jouw mama, papa en zus? 
Mijn ouders zijn Simon en Veerle,  

en mijn broer heet Léon. 
 Ik heb ook nog een kat,  Max.  

Waar ga je naar school? 
Ik ga te voet naar school,  

soms met mijn vriendin Jitse  
en ik ga naar de Sint-Paulusschool. 

Wat is jouw grootste droom? 
Een Tinker (soort paard) hebben,  

en ook een golden retriever.  
Verder zou ik duiken in de oceaan  

en kijken naar de zeedieren.    

Waar ben je fier op? 
Dat ik veel win bij spelletjes :-) 

En dat ik goed kan plannen,  
en goed kan paardrijden. 

Waar ben je niet zo handig in? 
Geduldig zijn. 

Wat wil je zeker eens meemaken? 
Zonder zadel, in de zee zwemmen met een paard. 

Waar ontmoet je jouw vrienden? 
Op de manege, bij mij thuis of bij hen thuis. 

Als we je nu naar een plek op de wereld 
konden toveren, welke plek zou dat zijn? 

Ik zou met mijn vriendinnen naar Italië  
willen gaan voor een paar dagen.   

Wat koop je zoal met je zakgeld? 
Sparen, en soms wat dingetjes kopen in de Action. 

Voor welke film blijf je thuis? 
The Hunger Games. 



Gemeenteraad 23 november 2023 

We stellen vast dat het audioverslag, waarop we ons 
baseren, pas start bij agendapunt 16 door een 
technische storing. De stad biedt zijn excuses aan. 
Burgemeester Jan Vermeulen (cd&v) is waarnemend 
voorzitter omwille van de afwezigheid van Tess 
Minnens (Open Deinze). 

Deinze winkelstad 
De gemeenteraad keurt de verlenging van de 
subsidie aan vzw Deinze Winkelstad aan de Leie 
voor 2024 goed. Annick Verstraete (GroenRood) 
vraagt wel meer aandacht voor actie tegen de 
leegstand van panden. Schepen van Middenstand 
Filip Vervaeke (Open Deinze) beaamt dit maar wijst er 
tegelijk op dat er nieuwe handelszaken zijn 
bijgekomen. Olaf Evrard (Vlaams Belang) verwondert 
zich erover dat vanuit Deinze Winkelstad ook een 
eindejaarsactie aan de kerk in Landegem wordt 
georganiseerd. Schepen Vervaeke wijst erop dat 
vanuit de dienst Lokale Economie ook de deel-
gemeenten kunnen betrokken worden, maar verwart 
wel Landegem met Hansbeke, wat enige hilariteit tot 
gevolg heeft. Hij belooft dat Hansbeke ook eens aan 
de beurt zal komen. Jan Pauwels (N-VA) merkt op 
dat het met 16 deelgemeenten buiten Deinze-
centrum nog lang zal duren met het tempo van één 
per jaar. 

Intergemeentelijke samenwerkingen 
De Stad Deinze is lid van Veneco, IVM, Zefier (voor 
windenergie), TMVS, Farys, Imewo, IGS Westlede, 
OVSG, Interlokale vereniging Stedenband Lievegem/
Deinze/KeMoPoDi, Het Platform voor de Samen-
levingsdienst, Centrum voor basiseducatie LIGO, 
Eerstelijnszone Schelde en Leie. Halfjaarlijkse 
verslagen worden goedgekeurd, voor sommige 
wordt met een geheime stemming een nieuwe 
vertegenwoordiger aangeduid. Voor de samen-
werkingen die met haar bevoegdheden als nieuwe 
schepen gelinkt zijn, wordt dit Nathalie Lambrecht. 

Mondelinge vragen 
Olaf Evrard vraagt of er een plan is om bomen tijdig 
te snoeien in functie van stormwinden. Kruinen 
kunnen zich verstrengelen met bovengrondse 
elektrische leidingen, zoals foto’s van de Hansbeekse 
Rostraat tonen. Filip Vervaeke verwijst naar het 

bomenplan van de stad. Bomen mogen oud worden, 
maar geen gevaar vormen. Indien wel, worden er 
nieuwe aangeplant.  

Freija Dhondt (Vooruit) verwijst naar de tijdelijke 
afschaffing van een bushalte in Vinkt door 
wegenwerken en vraagt of de stad op de hoogte is 
van de impact van de nieuwe regeling van De Lijn. Is 
er contact geweest met De Lijn? Zal de bevolking 
geïnformeerd worden? Volgens schepen Bart Van 
Thuyne (cd&v) zal er in Deinze niet veel impact zijn 
van de nieuwe regeling op het aantal haltes. Met de 
flexbus-regeling zou er zelfs wat verbetering komen. 

Olaf Evrard informeert of er preventieve maatregelen 
genomen worden tegen dreigende wateroverlast 
door overvloedige regen. Burgemeester Jan 
Vermeulen geeft aan dat in mogelijks bedreigde 
wijken zandzakjes werden uitgedeeld. O.a. aan de 
Legekouter (Nevele) en het Sint-Poppoplein (Deinze-
centrum) werden verbeteringen aangebracht. 
Daarenboven worden de gemeentes op voorhand 
beter geïnformeerd over de waterstanden zodat de 
stad vroeger kan ingrijpen. Aan de Maaigemdijk mag 
de Leie nu overlopen. 

Paul Soetaert (N-VA) brengt ter sprake dat er een 
onveilige situatie is aan een wegversmalling in de 
Krekelstraat (Petegem). Hij stelt voor het fietspad af 
te zetten met rubberen varkensruggen en gele 
reflectoren om de fietsers te beschermen. Schepen 
van mobiliteit Bart Van Thuyne betreurt het gebrek 
aan hoffelijkheid in het verkeer en zal maatregelen 
nemen. 
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Karlien De Paepe (N-VA) informeert hoe Emile Claus 
in Deinze zal gevierd worden. Deze Vlaamse schilder 
stierf op 14 juni 1924 in Astene, waar hij woonde. 
Schepen Rutger De Reu (cd&v) licht toe dat het 
Mudel en zijn administratie één en ander op het 
getouw zal zetten, waaronder gidsbeurten. 

Volgens de bevindingen ter plaatse van Matthias 
Neyrinck (N-VA) is het dak van het oude stadhuis 
van Deinze in slechte staat. Schepen Van Thuyne is 
op de hoogte en belooft renovatie van de site en de 
directe omgeving.  

Gemeenteraad 21 december 2023 

Aanpassing meerjarenplan 2020-2025 
Dit is het belangrijkste punt van deze gemeenteraad 
waarover meer dan anderhalf uur wordt ge-
discussieerd! 
Heel opvallend is dat het schepencollege een 
belastingverlaging aankondigt. Dit kan de oppositie 
bij name van Bart Vermaercke (N-VA) alleen maar 
toejuichen. 
Kritiek geeft hij wel op het budget dat voorzien is 
voor de renovatie van het oude stadhuis: 3 miljoen 
euro en men weet nog niet wat de nieuwe 
bestemming is voor dat gebouw. Hetzelfde met een 
aantal andere projecten waarvoor er grote budgetten 
worden uitgetrokken. Er is geen transparantie over 
de ‘kop’ van de Tolpoorstraat, het politie-
commissariaat, SK Deinze…… De burger gaat per 
persoon wel 50 euro belastingvermindering krijgen 
maar de schuldgraad zal meer dan 2000 euro per 
persoon bedragen. 
Annick Verstraete (RoodGroen) merkt op dat er 
een overschot is omdat niet alle personeelsfuncties 
bezet zijn. De vacatures van de stad raken moeilijk 
ingevuld. Ook zij klaagt aan dat, als alle geplande 
investeringen worden uitgevoerd, de schulden enorm 
gaan stijgen. Vraag blijft welke voordelen de minder 
begoede burgers hiervan voelen. Aan de onroerende 
voorheffing wordt niet geraakt. De inkomsten van de 

stad zullen stijgen met 24% maar de uitgaven met 
44 %. Ooit werd er gezegd dat de fusie budgettaire 
ruimte zou creëren. Dit is allerminst waar. 
Olaf Evrard (Vlaams Belang) is ook blij met de 
aangekondigde belastingvermindering van 7.2% naar 
6.9% maar merkt ook op dat de schuldgraad enorm 
toeneemt. Deze bedraagt nu 2039 euro per inwoner, 
voor de fusie was dit in Nevele 345 euro per 
persoon, dat is maal 5. Er wordt ook veel te weinig 
gedaan voor de lokale economie van de ver-
schillende dorpsgemeenschappen. Het stadsbestuur 
gedraagt zich als een immokantoor. 
Freija Dhondt (Vooruit) noemt het een “fictieve” 
begroting. Ze wil meer een herverdeling van de 
lasten, niet alleen zomaar een verlaging. Zij heeft ook 
bedenkingen bij het steeds maar uitstellen van de 
grote projecten. In het gemeenterapport van een 
grote krant vindt slechts 42% van de inwoners dat er 
in Deinze goed aan politiek gedaan wordt. Vooral in 
de sociale sector, zoals bij de woonzorgcentra en in 
de kinderopvang, wordt te weinig geïnvesteerd, naar 
haar mening. 
Schepen van financiën Sofie D’hondt (Open 
Deinze) dankt haar collega’s voor hun tussenkomst, 
maar beweert dat de bestuursploeg niet over één 
nacht ijs is gegaan, de plannen worden goed 
doordacht zonder een hypotheek op de volgende 
bestuursploeg te leggen. Burgemeester Jan 
Vermeulen (cd&v) verkiest de belastingverlaging 
boven een taxshift en somt een resem geplande 
realisaties op, waaronder het Cultuurhuis in Hans-
beke. 

Uitpas 
Een UiTPAS is een handig kaartje dat je al in heel wat 
regio's in Vlaanderen kan kopen. Je spaart punten 
telkens je naar een museum, cultureel centrum, 
bibliotheek of andere vrijetijdslocatie gaat. Die punten 
kan je vervolgens omruilen in een fikse korting, een 
gratis ticket of ander leuks. 
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Bij de bespreking van dit punt merkt Karlien De 
Paepe (N-VA) op dat de 65 plussers niet mogen 
vergeten worden bij de promotie. Het is ook een 
goed idee om hem uit te delen aan welzijns-
organisaties. Eva Martens (GroenRood) is blij dat de 
Uitpas er eindelijk komt. Het is voor mensen in 
armoede een niet stigmatiserende manier om 
betaalbaar aan sport en cultuur te doen. De stad 
trekt echter zeer weinig geld uit om dit project te 
doen lukken. Slechts enkele duizenden euro’s voor 
de aankoop, de promotie, de hardware, de 
compensatie van het kansentarief….. Met het 
budget dat de stad voorziet kunnen slechts een 400 
tickets worden aangekocht. Als je weet dat er In 
Deinze meer dan 7000 inwoners met een verhoogde 
tegemoetkoming zijn, is dit is toch bedroevend 
weinig. De fractie GroenRood vraagt zich ook af 
vanaf wanneer de Uitpas wordt uitgereikt? 
In zijn antwoord op deze opmerkingen zegt schepen 
Rutger De Reu (cd&v) dat de 65 plussers uiteraard 
worden beoogd. Welzijnsorganisaties gaan een 
groepspas kunnen kopen zodat ze in groep kunnen 
deelnemen. Wat het budget betreft hoopt de 
schepen dat men massaal zal gebruik maken van de 
Uitpas. En dan zal volgend jaar blijken dat er meer 
geld nodig is. Officieel start Deinze op 1 januari 2024 
maar er moeten eerst nog een aantal ICT-problemen 
van de baan. 

Gemeentescholen Landegem-Nevele 
De vestigingsplaats wordt overgeheveld naar De 
Vaart Nevele. Jan Pauwels (N-VA) vindt dit een 
goede zaak. Zo zal het subsidiedossier sneller 
kunnen behandeld worden. In Landegem werd die 
subsidie, toen nog onder het Nevelse bestuur 
gestart, helaas niet bekomen van het Agentschap 
voor Infrastructuur in het Onderwijs, waardoor 
Deinze de uitbreiding zelf moest ophoesten. 

Gedeeld ruimtegebruik van scholen 
Annick Verstraete houdt een pleidooi om te 
onderzoeken of de schoolgebouwen niet meer 
kunnen gebruikt worden buiten de strikte schooltijd 
voor kinderopvang, activiteiten van organisaties e.d. 
Jan Pauwels ondersteunt dit maar voegt eraan toe 
dat het geen extra werk voor het onderwijspersoneel, 
mag meebrengen. Nathalie Lambrecht (cd&v) vult 
aan dat de Vlaamse Gemeenschap hier ook op 

aanstuurt: de brede school. Toch wordt het punt 
verworpen. 

Mondelinge vragen 
Er zijn 19 mondelinge vragen (!) waarvan we er 
enkele selecteren. 

Jan Pauwels vraagt naar de stand van zaken van 
twee verkavelingsaanvragen op de wijk Durmen 
(Merendree) in overstromingsgebied. Schepen Bart 
Van Thuyne (cd&v) antwoordt dat één aanvraag werd 
goedgekeurd, de tweede niet omdat die effectief in 
overstromingsgebied ligt. 

Zelfde Jan Pauwels heeft kritiek op vier parkeer-
plaatsen ‘shop and go’ in Merendreedorp die 
omzeggens altijd leeg staan. Bart Van Thuyne is 
voorlopig niet van plan om er iets aan te wijzigen. 

Karlien De Paepe (N-VA) vraagt of er na Astene en 
Hansbeke, later Bachte, Vinkt en Wontergem, nog 
meer sterretjesweiden zullen komen op de 
gemeentelijke begraafplaatsen. Jan Vermeulen 
antwoordt kort dat dit zal gebeuren overal waar er 
extra ruimte is. 

Kristof Van den Berghe mag eindigen met een 
drieluik. Hij herinnert aan het Burgemeesters-
convenant dat er tegen 2030 vier grote windmolens 
moeten geplaatst zijn. Jan Vermeulen bevestigt dat 
minister Demir er vier laat plaatsen in de on-
middelli jke omgeving van Hansbeke. Kristof 
informeert naar de stand van zaken in het noordelijk 
deel van Deinze voor het bomenplan. Schepen Filip 
Vervaeke (Open Deinze) weet dat we nu midden in 
de aanplantingsperiode zitten en dat er in maart of 
april zal geëvalueerd worden. Raadslid Van den 
Berghe wil ook weten of de stad tussen gekomen is 
bij de afschaffing van de P-treinen tussen Gent en 
Brugge omwille van de werken in het station van 
Gent Sint-Pieters. Schepen Johan Cornelis (cd&v) is 
ook bezorgd en heeft in januari een onderhoud met 
de verantwoordelijke voor transport. 

De gemeenteraad eindigt om 00.04 uur. Een goede 
voorbereiding voor de eindejaarsfeesten! 
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Oplossing opgave 42: Klok krijgt kuren 

Vanuit Merelbeke kregen we nieuwjaarpost van Robert: de oplossing van vorige 
opgave .. 
Mijn “klok met kuren” moet (in feite?) 12 uur vóórlopen om terug “juist” te staan. 
Maar: tot eind maart 2024 is het wintertijd waarbij wij “mijn klok” 1 uur tegemoet 
komen, zodat 11 uur vóórlopen volstaan. Ook aan denken: februari 2024 telt 29 dagen. 

Antwoord 1: 11 keer 15 dagen geeft: (19 okt., 03 nov., 18 nov., 03 dec., 18 dec., 02 
jan., 17 jan., 01 feb., 16 feb., 02 mrt.) 17 maart 2024. 
Antwoord 2: de zomertijd is terug in voege en 12 keer 15 dagen geeft 1 april 2024. 

En Sven wil als antwoord vier-en-zestig (en niet 64) voor zijn toemaatje. 

Er kwamen antwoorden binnen van 7 Hansbeekse lezers: Alain Van Vooren, Carl Coppens, Vincent Martroye, 
Antoine Martens, Marleen Van Ooteghem, Christophe Logier (en familie) en Christian De Keuckelaere.. Als data 
werden vooral 1 april 2024 (voor vraag 1) en 28 september 2024 (voor vraag 2) genoemd. Allen fout dus, we 
zetten het jaar slecht in… In een telefonische foutenanalyse met Merelbeke merkt Robert op dat winter- en 
zomeruur in Hansbeke niet in rekening gebracht werden én dat zijn klok een analoog model is. Hij had de 
datum van 4 oktober bewust gekozen om zijn klok te laten vallen. 

Alain Van Vooren, Carl Coppens en Antoine Martens gebruikten voor het toemaatje de juiste “Sven-taal”: 
vierenzestig. Zo kunnen we de bittere pil nog een beetje vergulden. 

Opgave 43: Derde deler D 

Een getal G heeft exact drie delers, één en zichzelf inbegrepen, de derde deler is dus D. 
In onze zoektocht naar de kenmerken van die derde deler D en ook naar de kenmerken van het getal G zelf 
beperken we ons tot gehele, positieve getallen van 1 tot en met 2000. 
Je moet alleen antwoorden met “ja” of “neen”. Een korte uitleg is graag meegenomen. 

Vraag 1: Getal G is steeds een priemgetal. 

Vraag 2: Deler D is steeds een priemgetal. 

Vraag 3: Getal G is steeds een volkomen kwadraat. 

Antwoord op opgave 43 per e-mail naar redactie@vlakaf.be of in de brievenbus van het redactiesecretariaat in 
de Karmenhoek. Wie het juist heeft, krijgt een eerste ticket voor het boek ‘Hansbeke. Dubbelportretten’ van 
Koen Degroote. Het wordt je eigendom met vier juiste antwoorden.   
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We blijven in de sfeer van opgave 43 met de vraag: 

Geef de even getallen (tot en met 2000) die exact drie delers hebben. Misschien zijn er géén, misschien 
slechts één, misschien (veel) meer. 

Succes voor de “rekenknobbels”!  

mailto:redactie@vlakaf.be


Tachtigers 

Op zekere leeftijd heeft iemand heel wat te vertellen over het leven. Onze tachtigers zijn geboren tijdens de 
Tweede Wereldoorlog, maar daar weten ze niet veel meer van. Ze hebben hard moeten werken om er te komen 
en iets meer luxe te verwerven dan hun ouders. Vandaag leven ze in een wereld waar de veilige bescherming 
van de eigen cultuur lijkt weg te smelten, onomkeerbaar. Ze vertellen over een tijd met de komst van televisie, 
computer, gsm, internet, en druk autoverkeer. Van hun verhaal willen we een blijvende getuigenis maken. In de 
lijn van de grote literatuurstroming op het einde van de 19de eeuw, zetten zij hun getuigenis op papier. 

Het gebeurt niet veel 
dat een voetweg kan 
gebruikt worden op weg 
naar een interview. Voor 
Kippendonkstraat 4 is 
dat mogelijk. Daar wo-
nen Gerard Geirnaert en 
Godelieve Secelle al 
meer dan 50 jaar. Op 
een donkere, natte de-
cembernamiddag wor-
den we verwelkomd in 
de warmte van de huis-
kamer. 

Secellens verbonden met Kouterken 
Mijn grootouders Henri Secelle en Irma Taghon 
woonden sinds 1937 in de dubbelwoonst waar later 
de groenten- en drankenhandel Union kwam. Mijn 
grootvader was klompenmaker en droeg dagbladen 
en tijdschriften uit in Hansbeke, Zomergem en 

Bellem. Mijn vader 
Roger trouwde met 
Germaine De Meyer. 
Hij was ploegbaas bij 
Vynckier aan de Gent-
se Nieuwevaart. Ze 
gingen inwonen bij zijn 
ouders. Daar ben ik 
geboren op 8 juni 
1943.  

Later ging ons gezin 
wonen aan het begin 
van de Hammestraat, 
het huis dat door een 

driehoek van wegenis omgeven is. Mijn grootouders 
hadden er ook nog gewoond tot 1937. Mijn broer 
Henri is meer dan vijf jaar jonger dan mij. Hij woont al 
lang in Deinze.  

 24 Vlakaf januari 2024

Godelieve Secelle en Gerard Geirnaert



Moeder voerde me per fiets naar school. Vier keer 
per dag deed ik die lange rit. Op een bepaald mo-
ment gingen we terug naar het Kouterken wonen, in 
de bocht. Daar woonde ook mijn tante Simonne 
Secelle in nummer 15. Zij deed thuis naaiwerk voor 
De Wulf in Aalter en leerde mij dat ook. De kleren die 
we afwerkten, vervoerden we per fiets naar Aalter. 

Een garnaal gevist in Landegem 
Een garnaal is in ons dialect een geirnaert. Mijn vader 
Adolf Geirnaert huwde met Madeleine Van de Walle 
en woonde in de Landegemse Kerkstraat.  

Ik werd er geboren op 6 oktober 1942. Ik heb een 
oudere zus, Christianne, die gehuwd is met Henri 
Goethals en in een serviceflat in Aalter woont. Er 
kwamen nog twee broers na mij: Julien die 
ongehuwd bleef en twee jaar geleden stierf. André 
werd maar 42 jaar en is de vader van Sofie. Ons 
gezin in Landegem werd in 1958 zwaar getroffen 
door het overlijden van moeder. Christianne moest 
vanaf dan het huishouden doen in ons gezin dat naar 
een huis in de Vosselarestraat verhuisde. 

Ik ging naar school in Landegem tot ik veertien 
jaar was. Dan ging ik werken in de Gentse 
textielfabriek La Louisiana en daarna bij Tisba 
op de Zwijnaardse steenweg. In de periode dat 
ik trouwde met Godelieve werkte ik bij Vynckier. 
Later stapte ik over naar Metagra Industry op 
het Drongense industriepark. Daar worden 
metalen en kunststofpanelen bedrukt. Daarna 
was ik meer dan 16 jaar verbonden aan de 
Belgische Spoorwegen. Eerst was ik ingedeeld 
in de regio Brussel-Halle om sporen te 
herstellen. Toen waren er nog overal houten 
biels die later vervangen werden door betonnen 
liggers. In 1981 was er een treinongeluk in Halle 
en de nacht door moesten we in de koude 
sneeuwnacht aan het werk. Herstellingen 
moesten altijd ’s nachts uitgevoerd worden om 
het treinverkeer overdag niet te moeten 
stilleggen. De nieuwe brug over de Leie in 
Drongen hebben we van sporen voorzien na 12 
uur ’s nachts bij -17°C. Gezellig is anders… Ik 
was inderdaad overgeschakeld van de regio 
Halle, via een tussenstop van één jaar bij de 
ploeg van Aalter, naar standplaats Landegem. 
Vanuit Landegem werden de sporen gecon-
troleerd tussen Drongen en kilometerpaal 66, 
hier aan mijn achterdeur. Verderop is de ploeg 
van Aalter, die afhangt van Brugge, verant-

woordelijk. Ik volg natuurlijk de recente ont-
wikkelingen op lijn 50A op de voet telkens als ik ga 
wandelen richting Weitingbrug. Onlangs zijn de palen 
voor de bovenleiding gelost, evenals rails en 
betonnen leggers voor derde en vierde spoor. 

Huwelijksgeluk in de Kippendonk 
Roger, de vader van Godelieve, was een schutter en 
ik deed dat ook graag. Zo kwam het dat ik eens bij 
hen thuis op bezoek kwam. Op 4 oktober 1969 zijn 
we getrouwd. We woonden tot in november op het 
Kouterken. Hier kwam het huis vrij nadat Eric Van 
Vynckt en Annie Van Wassenhove verhuisden naar 
de Kapellenstaat, nu Grote Merestraat. We wonen 
hier al 54 jaar naast onze goede buren Ignace 
Neerman en Rita Van Hove. We lopen elkaars deur 
niet plat maar hebben al die tijd een heel goede 
band. Hun zoon Christoph kwam hier dikwijls spelen 
met onze kinderen: Patricia werd geboren op 24 juli 
1970 en Mario op 7 januari 1972. Patricia is 
getrouwd in 1996 met Pascal Vandenberghe en 
woont in de Landegemse Prosper Cocquytstraat. 
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Pascal werkt als administratief bediende in WZC Ter 
Leenen in Nevele en Pascal is verantwoordelijke voor 
klein materiaal in de bouwsector bij een bedrijf in 
Drongen. Zij hebben een zoon Arne die metser is. Hij 
liep school in Landegem maar kwam bij ons in de 
Kippendonk eten. Daarna studeerde hij verder in 
Deinze. Mario is getrouwd met de Hansbeekse Cindy 
Van Ooteghem, dochter van Eric. Mario is operator 
bij een firma in de elektronische sector in Evergem 
en Cindy werkt als boekhoudster bij een Deins 
bedrijf. Hun dochter Jana is onderwijzeres in Aalter 
en hun zoon Jarno studeert elektromechanica. 

Terwijl Gerard dag en nacht (!) ging werken naaide ik 
thuis op een zware ateliermachine voor de firma Van 
Outryve uit Sint-Denijs-Westrem. Weinig betaald 
naaiwerk dat ik twintig jaar gedaan heb. Ik zorgde 
ook voor mijn vader die naast dokter Houtman 
woonde in Hansbekedorp, nadat mijn moeder stierf 
in 1995. Ik bracht de kinderen met de auto naar 
school en voerde Jo Van Maldegem uit de 
Boerestraat meestal mee. 

In het spoor van TTB-dag 
We zijn nooit veel op reis geweest. Ik hield wel van 
daguitstappen die ik dikwijls samen met Maria 
Vandewaetere deed. Maria ken ik al lang. Als jong 
koppel met Lucien De Clercq woonde ze een tijdje 
op het Kouterken. Later trokken ze naar de 
Kapellenstraat, nu Grote Merestraat. Nu ze naar Ter 
Leenen verhuisde, woont zoon Patrick nog in het 
ouderlijk huis. Toen de TreinTramBusdag gelanceerd 
werd, pikten we daarop in. We reisden naar 
Banneux, Beauraing, Val-Saint-Lambert, Eupen, 
Poperinge, Ieper, het Speelgoedmuseum in 
Mechelen…We bezochten rommelmarkten en 
poppenbeurzen zoals in de Halletoren in Brugge. Ik 
bereidde al die uitstappen met soms veel 
overstappen goed voor. Corona maakte helaas een 
einde aan onze uitstappen. 

Boogschieten en vinken verzorgen 
Terwijl Godelieve op uitstap ging, kon ik me 
concentreren op het boogschieten (lacht). Ik ben 
begonnen op de liggende wip. Mijn jongste broer 
André was daar heel goed in. Hij is zelfs twee keer 
kampioen van België geworden.  
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In Landegem waren in onze beginjaren vier lokalen 
voor de liggende wip. In Hansbeke was er natuurlijk 
Het Schuttershof bij Bob Dhaenens en Godelieve 
Onderbeke, waar ik drie keer ‘koning’ werd. Ik ben 
zelfs ‘keizer’ geworden op een schieting met twaalf 
koningen van twaalf maatschappijen. Nu zijn er wel 
veel minder schuttersmaatschappijen. Via Oktaaf Van 
Roosebeke ben ik gaan deelnemen aan schietingen 
op de staande wip. Oktaaf was eens bij mij gekomen 
omdat ik mijn pijlen zelf maakte en herstelde en zo 
werd ik lid van de maatschappij in Nevele in 
1975-76. Na twee jaar stapten we over naar Asper 
waar ik lid bleef van ’78 tot ’96. Ik werd er zes keer 
koning. Onze zoon Mario nam ook deel aan 
wedstrijden maar schakelde over naar mountainbike 
en cyclocross, waarin hij in 2019 kampioen van 
Oost-Vlaanderen werd. 

Via een Landegemse connectie, Martin De Weirdt, 
ben ik beginnen schieten met de kruisboog. Het 
eerste jaar dat ik meedeed, werd ik al kampioen. 
Kruisboogschieten deed ik veel in Sint-Martens-
Latem maar de staande wip is daar afgeschaft 

omdat de verzekering niet meer in orde was. Ik was 
er lid van 1996 tot 2019. In het totaal ben ik 26 keer 
koning geweest in de drie disciplines, in elke 
discipline ook eens keizer. 

Thuis had ik ook mijn vinkenkasten staan. Momen-
teel heb ik er acht. In Hansbeke waren er twee 
maatschappijen, ‘De Vrije Vinkeniers’ en ‘Klimop’ die 
beide een stille dood stierven. Nu ben ik aangesloten 
bij ‘De Oost-Vlaamse Zangers’ in Bellem. Ik was ook 
lid van de bolderclub ‘De Ware Vrienden’. Die begon 
hier in de Kippendonkstraat 7 in een loods van Roger 
Van Wassenhove en Paula Onderbeke. We 
verhuisden dan naar Reibroekstraat 91 bij Eddy 
Union en Anna Vandewalle om te eindigen in 
Hansbeke bij Luc Van de Walle in de Karmen-
hoekstraat 20. Ik maakte de overgang naar café Den 
Hert in Bellem nog mee, maar haakte af bij de 
coronagolf.  

We eindigen met een kerstkaartfoto bij valavond. 
Veel geluk in 2024 en nog lang daarna! 

Vlakaf januari 2024  27

Godelieve Secelle en Gerard Geirnaert

V.l.n.r. staand Pascal, Arne, Jarno, Jane, Cindy, zittend Patrice, Godelieve, Gerard, Mario)
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De straatactie in het weekend van 11 november 
was heel positief. Er werd 2133.70 euro opgehaald. 
In ’21 was dat nog 1752.20 en in ’22 1864.50. De 
magische grens van 2000 euro is in ’23 doorbroken! 
Hansbeke doneert nu ongeveer 1 euro per inwoner 
via de straatactie zelf. Daarenboven zijn er veel 
mensen die een gulle gift overschreven aan 
11.11.11. 
Een bijzondere dank aan scouting Nieuwland en 17 
volwassenen, sommigen doen de straatactie al 
tientallen jaren! Natuurlijk ook een dank aan al wie 
wenskaarten of wasspelden kocht, of zomaar geld 
in een omslag stak. 

De zes vroegere Nevelse deelgemeenten haalden 
samen 10.783 euro op. Stad Deinze subsidieerde 
nieuwe vlaggen voor 126 euro maar er zal nog wel 
een steunbedrag volgen. 

Daarnaast bracht het plaatjes draaien in Jeugdhuis 
Mixit op 10 november 235,10 euro op. Het 
optreden in Arscene met Ave de Barro op 18 
november was niet alleen een muzikaal hoogstandje 
maar leverde ook ruim 300 euro winst op voor 
11.11.11.

De tweejaarlijkse Cultuurprijzen van Deinze werden 
op 17 december in het Leietheater uitgereikt. 

Er werden drie laureaten gehuldigd. De cultuurprijs 
voor gemeenschapsvorming ging naar Tuupe-
tegoare omwille van hun positieve, ludieke ini-
tiatieven die dorpsbewoners dichter bij elkaar 
brengen. Na het bekomen van de Zjaloezigen 
Zjeraar van Vlakaf op de oktoberkermis weeral prijs! 
Burgemeester Jan Vermeulen nodigde spontaan 
iedereen uit om op 22 december om 17 uur naar de 
inhuldiging van het kunstwerk in de Bomboare-
tunnel te komen. 

Het koor Cantabile Deinze, dat 70 jaar bestaat, 
verdiende de cultuurprijs voor cultuurcreatie. 
Dirigent is oud-Hansbekenaar Wouter Bingé. In de 
categorie ‘Jeugd en cultuur’ haalde het Jeugd-

theater Crea uit Deinze het. Hier werden ook het 
Jeugdtoneel van Niet Versaegen Hansbeke en de 
jeugdwerking van De Kunstgreep, met o.a. een 
aanbod voor 50 Oekraïense kinderen genomineerd. 
Het mocht natuurlijk ook niet “te veel Hansbeke” 
worden! Tussen de uitreikingen door had trouwens 
een kunstenaar al een verrassend schilderij van 
Johan Verminnen op de tonen van o.a. ‘Café De 
Reisduif’ ter plekke gecreëerd. 

De winnaar van de kortverhalenwedstrijd met 143 
inzendingen, slechts zes uit Deinze, de rest uit 
Vlaanderen en Nederland (33!) werd  Ulrike Mees uit 
Drongen. Zij schreef ‘Uw laatste tango, mevrouw 
Lena’. Zij won ook twee jaar geleden! Ter informatie: 
de jury, waaronder Katrien Vermeire, leest de 
verhalen ondertekend met een pseudoniem van de 
auteurs.

11.11.11-actie in stijgende lijn

Cultuurprijzen 2023 

Klik 2.0 

Onze fototentoonstelling was weer een succes! Onze leden 
hebben terug mooi fotowerk geleverd. 

Meer dan 170 bezoekers hebben tijdens het kermisweekend 
van oktober in Hansbeke hun stem en keuze gemaakt. 

Een onschuldige hand heeft de winnaar van onze wedstrijd 
"Kies uw favoriete foto" bepaald.  

Dhr. Van Gorp uit Semmerzake wint deze de lekkere 
geschenkmand!  



Hansbeke klinkt op 
het nieuwe jaar 
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Donderdagavonden 11/01, 8/02 en 14/03: Haak- en breicafé. Je neemt zelf 
een haak- en breiproject mee waar je aan bezig bent en/of hulp kunt bij 
gebruiken. Of je leert ter plekke iets maken. Je hoeft niet veel te kunnen. Ervaren 
en onervaren haaksters en breisters werken samen gezellig aan verschillende 
projecten. Meer info bij Sabine De Pauw 0473 50 72 95. 

Op vrijdagavond 26/01 vanaf 19.30 u. nodigen we iedereen heel graag uit op 
ons open Nieuwjaarscafé. Bij Arscene in de Reibroekstraat 37A. We zorgen voor lekkere drankjes en 
tapasbordjes, jullie voor de gezellige babbels! Voor wie er zin in heeft, of voor wie zonder gezelschap komt, zijn 
er ook verschillende leuke gezelschapsspelletjes. Meer info bij Nele Bucket 0498 05 49 65. 

Maandagavonden 5/02 en 25/03 in de gemeentezaal: BBB met Iris Verschoore. Ook al ben je niet zo fit, een 
aanrader om verschillende spieren te oefenen. Meer info bij Regine Van Landtschoote 0486 02 38 35. 

Nieuw bij Femma. We hebben een samenwerking met Vrije Academie De Kunstgreep.  
Op dinsdagavonden 6, 20 en 27/02 en 12 en 19/03 leert een lesgever ons boetseren naar model. Ook voor 
volkomen nieuwelingen. Meer info bij Linda Keirse 0497 85 25 20. 

Zaterdagnamiddag 16/03 bezoeken we Crea-kat in Poesele. We zien hoe de vachten van hun alpaca’s in 
verschillende stappen uiteindelijk zachte handgemaakte wol wordt. Meer info bij Sabine De Pauw 0473 50 72 
95. 

KT Niet Versagen brengt in januari-februari 2024 haar volgende productie: 

DE TWAALF GEZWORENEN (“Twelve Angry Men”) 
Een rechtbankdrama van Reginald Rose in een regie van Eddy Declerck. 

New York, augustus 1954. Een jury van twaalf mannen en vrouwen moet 
oordelen of een jongen van negentien al dan niet schuldig is aan de moord 
op zijn vader. De getuigenissen en feiten zoals ze werden gepresenteerd in 
de rechtszaal zijn duidelijk. De uitkomst van het juryberaad lijkt een formaliteit 
en de jongeman zal de doodstraf niet kunnen ontlopen. 

Tot er moet gestemd worden. De zich vooraf voorspelbaar aandienende stemming zorgt voor verwarring 
wanneer één jurylid niet zomaar in de pas blijkt te lopen. 
Wat volgt, is een steekspel dat zowel mentaal, fysiek als met woorden wordt uitgevochten. De ultieme vraag 
blijft immers: “Is de jongen schuldig of niet schuldig?” 
Ontdek samen met ons wie van de protagonisten het pleit zal beslechten!  

Met: Aimé Anthuenis, Stefanie Clement, Kurt Demeester, Julie Holvoet, Joren De Brabander, Isabel Vander 
Linden, Nele Union, Inge Nevejans, Théa Walgraeve, Chris Frigne, Charlotte Spiesschaert en Yves Deneir. 

Gemeentezaal, Hansbekedorp 35. 
Opvoeringen op vrijdag 26 en zaterdag 27 januari, vrijdag 2, zaterdag 3, vrijdag 9 en zaterdag 10 februari 
2024, telkens om 20.00 uur. 
Inkom: volwassenen € 9, -16 jarigen € 7. 
Reservaties: www.nietversagen.be of bij Jolien Lossy op 0492.57.26.67 (na 18.00 uur). 

Info ook op de website, facebook- en instagrampagina van Niet Versagen. 
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Zaterdag 13 januari 2024 
Think of One - Coming Back… 

Zinderende balkanbeats, opzwepende Zuid-Ameri-
kaanse ritmes en jazzy improvisaties… De legen-
darische Antwerpse band Think Of One is terug! Na 

een pauze van bijna 15 jaar staan David Bovée, Roel 
Poriau en Tomas de Smet terug samen op het podium. Ze brengen 
zowel oud materiaal als nieuwe nummers. 

Zondag 20 januari 2024 
Wajdi Riahi trio - Essia 
Wajdi`s trio werd in 2020 opgericht in Brussel. In 2022 nam 
dit virtuoze trio hun eerste album Mhamdeya op, met 
optredens op tal van gerespecteerde podia en festivals tot 
gevolg. In juni 2023 vereeuwigt de groep zijn tweede album 
in de legendarische La Buissonne studio in het zuiden van 
Frankrijk. Essia is een delicaat vlechtwerk van lichte, soepele 

en toch dichte texturen. Een echte aanrader voor de (piano)jazz-
liefhebber! 

Zaterdag 3 februari 2024 
Myrddin & Koen De Cauter & Co - Guido Gezelle zingt 
Myrddin en Koen De Cauter brengen een hedendaagse invulling met 
muziek op de poëzie van één van Vlaanderens meest bekende 
dichters: Guido Gezelle. 

Zaterdag 17 februari 
2024 
Congazz - Y nada màs 
Naar aanleiding van de 14e verjaardag van Arscene werd het 
Gentse sextet Congazz uitgenodigd. De band speelt een erg 
genietbare, meezingbare én dansbare cross-over van rumba, 
son, bolero, mambo, cumbia, salsa, bachata, enz… Het eerste 
album van Congazz ‘Y nada más’ bevat eigen interpretaties van 
bekende Buena Vista Social Club- en andere Cubaanse 
klassiekers. 

Zaterdag 3 maart 2024 
Joke Emmers & Visjal Auwerx - Weg van India  
Visjal Auwerx en Joke Emmers brengen in deze muzikale vertelling het 
verhaal van hun reisvoorbereiding en verdieping in de rijke Indiase 
cultuur. Samen plannen zij op weg te gaan naar Visjals wondere 
geboorteland en zij nemen ons nu al met hen mee op reis… 

Meer info en reservatie : www.arscene.be  
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Gezocht: vrijwilligers voor huiswerkbegeleiding! 

Wat vragen we? 
• Je werkt graag met kinderen  
• Je wilt hen ondersteunen en motiveren bij:  huistaken,  extra 
oefeningen of uitleg over bepaalde leerstof…   Je bevordert hun 
zelfstandigheid bij het plannen van  huiswerk, voorbereiding van 
toetsen, boekentas maken, hanteren van agenda… Ook een 
verhaaltje voorlezen of een spel spelen kunnen erbij horen. 
• Je betrekt de ouders bij het leerproces van hun kinderen. In 

samenspraak en na overleg kan je ook de school, de leerkracht, … contacteren. 
•  Je hoeft géén ervaring te hebben binnen het onderwijs. Wel een flinke dosis enthousiasme,  

geduld en doorzettingsvermogen. 
• Met een engagement van minimum één uur per week kan jij wel degelijk een verschil maken. 

Door extra aandacht, aanmoediging, bevestiging ervaren kinderen positieve (leer)ervaringen. Ze 
voelen zich zekerder, beter in hun vel, vinden meer aansluiting in de klas en op school.  

• Met jouw hulp krijgen kinderen betere en gelijke onderwijskansen. We richten ons daarom - in 
eerste instantie- tot de  kinderen van mensen die een beroep doen op Welzijnsschakels / De 
Zonnebloem-Nevele.    

    
Wat bieden we?  

• Plezier en voldoening  bij het samen streven naar (en behalen van) een goed cijfer op de 
volgende toets of taak. 

• Kinderen zien evolueren: groei van hun zelfbeeld, zelfbewustzijn en geloof in het eigen 
kunnen.  

• De mogelijkheid een fijne vertrouwensband op te bouwen met zowel de kinderen als  de 
ouders geven je een extra stimulans om door te zetten.  

• We zorgen voor een geschikte ‘match’: we houden rekening met je woonplaats, beschikbare 
tijd en de leeftijdsgroep/ leerjaar van het kind dat jij kan begeleiden.  

• Overleg met andere  vrijwilligers en vorming zodat je inzet wordt gewaardeerd  
• Er wordt ook een verzekering voorzien (Burgerlijke aansprakelijkheid/ Verplaatsing van- naar 

de activiteit). 

Meer info en contact: 
Marie Scheirlinck, vrijwilligster WZS De Zonnebloem- Nevele 
Mail: marie.scheirlinck@gmail.com 
Gsm: 0489 40 60 87 
www.vzwdezonnebloem.be 
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Buitenmensen 

De stem van het platteland 

In de Gentse Sint-Pietersabdij loopt een bijzondere tentoonstelling. Gentse fotograaf en verhalenverteller Jelle 
Vermeersch reed met een oude tractor en beestenkar als podium 2000 km door België en directe omgeving. 
Hij praat, fotografeert en filmt mensen uit alle lagen van de bevolking. De tentoonstelling is opgedeeld in vijf 
regio’s: West-Vlaanderen, de Borinage, De Ardennen, Limburg en tenslotte Zeeland + Waasland.  

De focus ligt op de moeilijke keuzes waar de landbouw voor staat en op het belang van dorps-
gemeenschappen, die soms bedreigd worden. De moeite voor Hansbekenaren! 

De tentoonstelling loopt nog tot 14 april en kost 13 euro. 

Afscheid van Liesje 

Twee jaargangen lang konden we het tekentalent 
van Liesje Stubbe bewonderen. Verhuis naar 
Oostende en een drukke werkagenda maken het 
haar niet altijd mogelijk ons van een bijdrage te 
voorzien. Daarom heeft ze beslist om niet meer 
voor elk nummer een illustratie te bezorgen. 
Waarvoor alle begrip natuurlijk. 
We willen Liesje hartelijk danken voor haar 
prachtige kunstwerkjes! 
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Artikels of andere bijdragen (bv. lezersbrieven) moeten binnen zijn bij de redactie  

vóór 20 februari 2024, via redactie@vlakaf.be

Nieuwe inwoners 

David Byloos en Sandra De Keyser van Stuiver 37, Waarschoot naar Warandestraat 31 

Laetitia Ryndziewicz en Thibaut Janssens, van Merendree naar Merendreestraat 5, sinds 21 juli 

Verhuisd 

Geert Sergeant en Sabine Van Wassenhove van Zandestraat 3 naar Heiste 30, Landegem 

Geboren 

Bess De Meulenaere, dochter van Pieterjan en Loes Vermandele, Lindestraat 6, op 13 november 

Jade Valcke, dochter van Jeroen en Lisa Dequeker, Brugseheirweg 21, op 26 november 

Gestorven 

Patrick Verstraete, echtgenoot van Goedele Houtman, Melkerijstraat 6, ° Gent 24 november 1957, † Gent 
21 december 

André Verthriest, Nevelstraat 22, ° Hansbeke 27 januari 1928, † Aalter 30 december 

Antoine D’hoore, weduwnaar van Agnes Serry († 2014), Vaartstraat 23, ° Hansbeke 28 januari 1939, † 
Hansbeke 3 januari 

Wilfried Maenhout, weduwnaar van Jacqueline Plovie († 2015), voorheen Warandestraat 22, ° Gent 4 
oktober 1933, † WZC Ter Leenen Nevele 3 januari 

Alle nuttige informatie mag doorgegeven worden aan je verspreider of aan redactie@vlakaf.be
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Chocoladetaart 

Zet de oven op 160° C 

Smelt de chocolade au-bain-marie samen met de boter, mix 
de eieren met de suiker, voeg de gesmolten chocolade bij 
en mix verder.  

Roer nu de bloem voorzichtig onder het mengsel.  

Bekleed de springvorm onderaan met bakpapier en vet de 
zijkanten in.  

Stort de deeg in het bakblik en bak 15 à 20 min af. Laat 
afkoelen 

Chocomousse 

Week de gelatineblaadjes in koud water.  

Doe 2 eetlepels water in een kookpot en 
laat die opkoken, haal van het vuur en laat 
na een paar minuten de geweekte 
gelatine erin oplossen.  

Mix de eigelen met de suiker.  

Smelt ondertussen de chocolade met de 
boter en voeg bij de eieren. 

Mix verder, doe er de gelatine bij. 

Voeg er de opgeklopte room bij.  

Mix de 3 eiwitten en roer onder de 
mousse.  

Giet alles op de cake en laat afkoelen. 

Kan afgewerkt worden met witte choco-
lade schilfers, nootjes of rood fruit. 

Om te snijden steek je mes eerst in warm 
water. 
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Benodigdheden  
Bodem voor 22 cm 

100 g donkere chocolade 

65 g fijne suiker 

2 eieren 

75 g boter 

30 g zelfrijzende  bloem 

Chocomousse 

200 g chocolade + 10 g boter 

75 g fijne suiker 

3 eigelen en 3 eiwitten 

25 cl room 

2 gelatineblaadjes en 2 lepels water 
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Alziend oog

Ook het station van oud naar nieuw... 
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